
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 22. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 422
Ministeren bedes redegøre for, om de nye takster, der følger af Takst Sjæl-
land, i realiteten har vist sig at give et merprovenu til henholdsvis Movia, DSB,
Metroselskabet og Lokalbanerne, eller om det modsatte er tilfældet. Oplysnin-
gerne bedes opgjort for de enkelte operatører for sig og samlet, ligesom belø-
bet ved henholdsvis mer- eller mindre provenu bedes oplyst. Beløbene skal
opgøres fra den dato, hvor Takst Sjælland trådte i kraft, til dags dato. Ministe-
ren bedes således redegøre for, om den beregnede og forudsatte provenu-
neutralitet, som lå forud for udrulning af Takst Sjælland, også er opfyldt nu,
hvor Takst Sjælland er udrullet, eller om der i virkelighedens verden er tale
om en større eller mindre takststigning på Sjælland generelt set.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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